
Aan de Minister voor Natuur en Stikstof 
Betreft: Voorgenomen sluiting van de jacht op haas en konijn 
 
Geachte mevrouw, 
 
WBE (Wild Beheer Eenheid) De Koerkamp deelt hierbij haar zienswijze t.a.v. het voornemen om de 
jacht op haas en konijn te sluiten.  
 
Jaarlijks doen wij als WBE aan tellingen en “trendtellingen” waarmee via de aantallen de trends 
zichtbaar worden. Dit op een zeer accurate wijze. Deze resultaten staan al jarenlang in FRS 
(Faunaregistratiesysteem). Dit is door u als niet voldoende terzijde geschoven. Een telling door 
vogelaars, zoals vogelvereniging SOVON wordt als leidend gebruikt bij de vaststelling van het 
voorkomen van een soort in een gebied. De laatste jaren zijn de aantallen getelde hazen alleen maar 
omhoog gegaan zoals in FRS is te zien.  
Door de toenemende druk van recreatie komen de dieren steeds vaker in het  donker uit hun 
dekking. Tellingen met warmtebeeld vallen nog veel hoger uit. 
 
Naast een spaarzame manier van jagen zorgen jagers door biotoopverbetering voor een grotere 
biodiversiteit. We zaaien elk jaar wildakkers in, doen aan schadebestrijding en onderhoud aan kleine 
landschapselementen. Als jagers zijn we het hele jaar bezig met de verzorging van het jachtveld. 
Wanneer u dit plan gaat doorzetten, zet u een streep door al het werk dat door professionele, goed 
opgeleide jagers gedurende het gehele jaar wordt gedaan. Al die uren die erin gestoken zijn, als 
vrijwillige natuurbeheerders, met één pennenstreek weggegooid en wordt de populatie van de vele 
wildsoorten in gevaar gebracht, want alleen jachtbeheer en jacht zorgt ervoor dat wij zo'n rijke 
wildstand hebben. Laat tellingen over aan mensen die er verstand van hebben en zich er vrijwillig 
voor willen inzetten.  
 
Conclusie: volgens ons ontbreken nut en noodzaak om de jacht op haas en konijn te sluiten. Wij 

verzoeken u daarom af te zien van uw voornemen. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur en leden WBE De Koerkamp 
Herma Mittendorff-Wissink 
secretaris 


